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Sted og tid 
 

 
Elværket. 
Onsdag den 14. marts 2018 kl. 19:30. 
 

 
 

 

 

Dagsorden 
 

 

Referat 
 

 
1. 
Valg af dirigent 
 

 
 
Bestyrelsen foreslog Aase Knudsen, og det blev vedtaget. 
 

 
2. 
Valg af referent 
 

 
 
Bestyrelsen foreslog Rasmus Olsen, og det blev vedtaget. 

 
3. 
Bestyrelsens beretning 
ved formanden 
 

 
 
Peter fremlagde bestyrelsens beretning. Der var ingen spørgsmål til 
beretningen, og den blev godkendt. 

 
4. 
Fremlæggelse af det 
reviderede regnskab 
for 2017 
 

 
 
Ernst fremlagde regnskabet for 2017. Her præsenteredes et flot 
overskud, som primært skyldes turene med Skibby samt billige 
foredrag. Gode foredrag i 2018 bringer forhåbentligt overskuddet ned. 
Fra salen blev der spurgt ind til medlemsforeninger, Ernst svarede. Fra 
salen blev der spurgt til bidragydere, Ernst berettede her om 
ændringer i kontingentet. Fra salen blev påpeget en skrivefejl i årstal i 
regnskabet. Fra salen blev der spurgt ind til posten vedr. fremtidige 
bøger, formanden berettede om processen.  
Regnskabet blev godkendt. 
 



  

 
5. 
Fremlæggelse af 
budget for 2018 
 

 
 
Ernst fremlagde budgettet for 2018, og det blev godkendt. Ernst 
berettede, at han i budgettet har været pessimistisk vedr. 
medlemsindtægter.  
 

 
6 
Fremlæggelse af 
kontingent for 2019 
 

 
 
Ernst foreslog uændret kontingent. Dette blev godkendt.  
 

 
7. 
Indkomne forslag 
 

 
 
Der var ingen indkomne forslag.  

 
8. 
Valg af 
bestyrelsesmedlemmer 
 

 
 
Der blev foretaget valg af nedenstående bestyrelsesmedlemmer.  

 Ernst. Modtog genvalg, blev genvalgt.  

 Anette. Modtog genvalg, blev genvalgt.  

 Jan. Modtog ikke genvalg. Bestyrelsen foreslog Jens Ole 
Christensen, ansat på Tøjhusmuseet. Jens Ole blev valgt.  

 Anny, bestyrelsessuppleant. Modtag genvalg, blev genvalgt.  

 Hanne, revisor. Modtag genvalg, blev genvalgt. 

 Jytte, revisorsuppleant. Modtag genvalg, blev genvalgt. 
 

 
9. 
Eventuelt 
 
 

 
 
Formanden fremlagde planerne for den kommende sæson. 
Bogudgivelse ”En byvandring…” på vej. Til salg i boghandlen snarest.  
Ny bog på vej ”Besættelsen i Frederikssund…” som snart går til 
opsætning mv. 4 års arbejde. Derudover øgenavne-projekt med 
materiale fra bl.a. Bovbjerg og andre steder fra. En fra salen påpegede 
vigtigheden af, at nogle øgenavne har negativt formål. Formanden 
bekræftede, at der er stor opmærksomhed imod at undgå 
mobbeeffekt og nævnelse af rigtige navne.  
 
Formanden takkede bestyrelsen og Knud Sørensen for et godt 
medlemsblad. Aase takkede for god ro og orden.  
 

 
Godkendt af Aase Knudsen på generalforsamlingen. 
 
Referat af Rasmus Olsen 
Frederikssund den 24. marts 2018. 


